
 

 
 

 

Polgármesteri beszámoló a 2025. március 20. óta eltelt időszakról 

 

 

2025. március 21.: 

Március 21-én Gödöllőn tartotta ülését a Gödöllői Többcélú Kistérségi Társulás Dr. Gémesi 

György elnökletével. Az egyeztetésen a Versenyképes Járások Programra beadandó pályázatról 

egyeztettek a járási önkormányzatok vezetői.  

 

2025. március 26. 

2024-ben alakult meg a Veresegyházi Önkéntes Tűzoltó Egyesület. Az Egyesület támogatására 

Veresegyház, Erdőkertes és Őrbottyán önkormányzataival együttműködési megállapodást 

írtunk alá, hogy minél hatékonyabban járulhassunk hozzá a településen élők biztonságához. 

Veresegyház jóvoltából az Egyesület már rendelkezik tűzoltóautóval, a további felszerelések 

beszerzésére pedig Szada Nagyközség Önkormányzata a 2025. évben 1,5 millió forinttal 

támogatja az önkénteseket, ezzel is segítve munkájukat. 

 

Az ünnepélyes aláírás után térségi energetikai együttműködési tanácskozáson vettem részt 

Veresegyházon Cserháti Ferenc, Veresegyház polgármestere kezdeményezésére. A 

megbeszélés célja olyan program kidolgozása volt, amely által a települések energiabeszerzési 

költsége együttes fellépéssel redukálható legyen; valamint előtérbe került az alternatív 

energiafelhasználással kapcsolatos tapasztalatcsere is.  

 

2025. március 28.: 

Dr. Nagy Erika jegyző társaságában fogadtuk a Székely Bertalan Általános Iskola 8.B. 

osztályának tanulóit állampolgári ismeretek tantárgy keretében. A diákoknak bemutattuk a 

települési önkormányzat működését, a polgármester, a jegyző és a képviselő-testület feladatait, 

valamint betekinthettek a hivatal mindennapi ügyintézésének menetébe.   

 

A diákok fogadás után újabb két szadai újszülöttnek és szüleiknek adhattam át Szada 

Nagyközség Önkormányzat babacsomagját. Településünk két új lakója: Zita és Sámuel.  

 

2025. április 3. 

A környező településekhez hasonlóan Szadára is ellátogatott Hankó Balázs, kultúráért és 

innovációért felelős miniszter. Egy rövid személyes egyeztetés után az intézményvezetőkkel is 

beszélgettünk azokról a működési és fejlesztési tervekről, melyek megvalósítása nagyon fontos 

lenne az itt élőknek a következő években. 

 

2025. április 4.: 

Gödöllői Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Kistérségi Tárulása ülésén vettem részt, 

mely a Veresegyházi Polgármesteri Hivatalban került megrendezésre.  Az ülésen döntés 

született arról, hogy a Társulás a Versenyképes Járások 2025 programban a térség közlekedés 

és közbiztonságát javító fejlesztésekre pályázik. A tervezett fejlesztések a gödöllői járás 

valamennyi települését érinti. A pályázatokat a Járási Fejlesztési Fórum tárgyalja meg és tesz 

https://www.facebook.com/SzadaIskola?__cft__%5b0%5d=AZUtSoNa3woTJhVYYBX4VnJ8ilkNpCAfW0DAWFTAINVXX9ymWxdCw8oE0MS9_sp6MLUeQxcqR7e1v-KZdiQsX3YlBEhVE36oy7_D8WXmIZWoBa6Epd6BHh-BpdlrWEVk3PRfoTDtLYaW7drAN0w_mvveVpW8w1aqhS8CSXuVt7xlsQ6-QZ9Zv7FpyuyBfI4MNgnp7rU7mNrWIJjmVaDREIgs&__tn__=-%5dK-R
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javaslatot a közigazgatási és területfejlesztési miniszternek azok támogatására, valamint a 

támogatás mértékére vonatkozóan. A döntést majd a miniszter hozza meg. 

 

2025. április 10. 

A Polgármesteri Hivatal munkatársaival idén ismét részt vettünk a TeSzedd Magad Mozgalom 

önkéntes hulladékszedési akciójában. Kezdeményezésünkkel szeretnénk példát mutatni az itt 

élőknek, és felhívni figyelmüket lakóhelyünk tisztántartásának és környezetünk védelmének 

fontosságára. A Mélyárkot és annak környékét jártuk körbe, közel 10 zsáknyi hulladékot 

gyűjtöttünk össze. 

 

2025. április 14-15. 

Ezen a két napon tervezett szabadságomat töltöttem. 

 

2025. április 16. 

Gödöllői Járási Fejlesztési Fórumon vettem részt, mely a Pest Vármegyei Kormányhivatal 

Gödöllői Járási Hivatal épületében került megrendezésre. A Fórumon részt vett Dr. Tarnai 

Richárd Pest Vármegyei Kormányhivatal főispánja, Szabó István Pest Vármegyei Közgyűlés 

elnöke, a járási hivatal, a Területfejlesztési Szolgálat és a települések képviselői. Első körben a 

Gödöllői Járási Fejlesztési Fórum ügyrendjét fogadtuk el, tárgyaltunk a fejlesztési igényekről 

és döntés született arról, hogy az elsődleges fejlesztési igény a „Közlekedésbiztonsági 

fejlesztések a Gödöllői járás településein” projekt lesz, másodlagos fejlesztési igényként pedig 

a „Közbiztonság fejlesztése a Gödöllői Járás területén” projektet jelöltük meg.   

 

2025. április 25. 

Újabb öt szadai újszülöttnek és szüleiknek adhattam át Szada Nagyközség Önkormányzat 

babacsomagját. Szeretettel köszöntjük településünk új lakóit: Blankát, Zsolnát, Bodzát, 

Mendelt és Jeremit. 

 

 

Szada, 2025 április 25.            

 

 

  

Pintér Lajos s.k.        

   polgármester 


